
 

Hej Lars. 
Bifogar en motion inför årsmötet (två bilagor), I word dokumentet beskriver vi bakgrund, förslag, 
fördelar och beslutsavsikt. I excelfilen finns den fördelningsprincip vi förordar. 
Vi har också diskuterat hur och om motioner skall beslutas vid årsmötet, vi förespråkar möjligheten 
som finns i våra stadgar att skjuta beslutet till extra älgmötet som det finns utrymme för att kalla till. 
Detta för att styrelsen skall beredas möjlighet att kunna sätta sig in i motionerna samt att detta också 
ger möjlighet för oss medlemmar att läsa in oss på redovisade motioner vid årsmötet. 
Vi har också diskuterat hur vi säkerställer hög avskjutningsprocent gentemot skötselplanen och om vi 
kan få problem genom att ändra enligt vårt förslag, givetvis kan det bli en situation där något/några lag 
inte skjuter det som man har blivit tilldelad, den risken finns förövrigt i alla tilldelningsförslag och är inte 
unik för detta förslag. För det första anser vi att denna situation är väldigt liten, skulle detta uppstå så 
anser vi att man vid ett sådant fall kan styra med en aktiv uppföljning och vid ett bestämt datum släppa 
ut kvarvarande älgar till de marker som är berättigade att skjuta kvarvarande typ av djur. Dvs är det 
vuxna djur så släpps dessa till lagen som har vuxna djur tilldelade och kalvar släpps fritt till samtliga. 
Ett sådant datum torde ligga i mitten/slutet på december. Frågan kvarstår då hur vi hanterar tjurar som 
släppt hornen, ja den frågan äger vi själv genom att det är vi inom skötselområdet som har satt 
begränsningarna på taggar och således kan släppa denna begränsning när det gäller tjurar som då 
finns kvar att skjuta. 
Väl mött på årsmötet 
Fredrik Wimark 
Jaktledare Skostibble skjutfält. 
 


